
Karpacz, 09.12.2021 r.

IGN.RM.0003.196.2021

Pan Grzegorz Kubik
Radny Rady Miejskiej Karpacza

W  odpowiedzi  na  zapytanie  z  dnia  24.11.2021  r.  informuję,  że  sprawa  reklamy
zostanie  przeanalizowana.  W  przypadku  roślinności,  która  pozytywnie  wpływa  na
otaczające  środowisko,  poprzez  m.  in.  pochłanianie  CO2 i  produkcję  tlenu  oraz
zmniejszenie miejskiej wyspy ciepła, ustawa o drogach publicznych nie przewiduje opłat
za zajęcie pasa drogowego poprzez jakiekolwiek zagospodarowanie zielenią.

Burmistrz Karpacza

/-/ Radosław Jęcek

Do wiadomości:
1. Biuro obsługi Rady Miejskiej w/m
2. SG w/m
3. IGN a/a

   


